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Abstract

        
The background of transcultural psychiatry was created in Europe by Morell and Kraepelin. Since that time, several cultures have introduced to psychiatry their own type of mental illness, but none of them has been included in any international classification. On the other hand, psychiatric syndromes (heboidophrenia, dysmorphophobia) well known to Europeans do not appear in any classification system, because, perhaps those terms were created before the transcultural era in psychiatry. The work on the WHO project on classification of mental disorders will help to eliminate transcultural barriers and recognize cultural peculiarities.


      
        
Zusammenfassung

        
Morell und Kraepelin schufen in Europa die Grundlagen zu einer transkulturellen Psychiatrie. Seitdem haben mehrere Kulturen ihre spezifischen Geisteskrankheiten in die Psychiatrie eingebracht, jedoch wurde bisher noch keine dieser Krankheiten international klassifiziert. Andererseits erscheinen jedoch psychiatrische Syndrome wie Heboidophrenie (Syn. für Heboid) und Dysmorphophobie, die in Europa begrifflich umrissen sind, in keinem Klassifikationsschema, vielleicht weil diese Begriffe noch vor Beginn der transkulturellen Ära der Psychiatrie geprägt wurden. Die Arbeit am WHO-Projekt einer Klassifizierung der Geisteskrankheiten wird zu einem Abbau transkultureller Barrieren beitragen und kulturelle Besonderheiten entdecken helfen.
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